
 
 

 
 
 

 
 

 
Møtereferat torsdag 23.november 2017 
 

Møtedeltakere: Thomas, Gunn, Halvor og Knut.  
Resterende styremedlemmer hadde gitt sin muntlige tilbakemelding.  
Solveig var ikke til stede da hun har styreverv i NCF og var innhabil. 

 
Kun to saker på agendaen.  

 
1. Behandling av kravet fra SK Rye som du vet utfallet av.  

Styret i Raufoss Gjøvik Sykleklubb(RGSK) hadde torsdag 

23.11.2017 styremøte for behandling av brevet fra SK Rye med 
krav om ekstraordinær generalforsamling i NCF. 
Et enstemmig styre i RGSK forkaster SK Ryes forslag, vi stiller 

oss IKKE bak kravet i brevet med forslag om ekstraordinær 
generalforsamling. 

 
Samtlige regioner, unntatt Region Sør, ga på regionledermøte den 
21.10.2017 det sittende styret i NCF arbeidsro frem mot tinget 

2018. Dersom man etter kort tid skal forlange ekstraordinær 
generalforsamling, underbygger det ikke den avtalen som ble 

gjort på regionledermøtet.  
 
RGSK forholder oss til det planlagte ordinære forbundstinget 10.-

11.mars 2018, sammen med de vedtak og valg som demokratisk 
ble gjort på det forrige sykkeltinget i Bergen 27.-28. februar 
2016. RGSK mener brevet og forslaget fra SK Rye kun fører til 

uro og splittelse, det skader sykkelsporten og vårt omdømme 
både lokalt på klubbnivå og nasjonalt. 

 
For ordens skyld vil vi presisere at vår leder Solveig Skottene, 
som sitter i styret i NCF, har erklært seg inhabil og ikke deltatt i 

vår behandling av saken. 
 

2. Utvelgelse av person fra styret som skal være vår representat ved 
en eventuell ekstraordinært ting i NCF.  
Halvor Bævre stilte seg villig. 


